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Z A P I S N I K 
 

20. seje Komisije za pobude in pritožbe občanov, ki je bila v četrtek, dne 4.3.2021 ob 17.00 uri, in je potekala 
preko videoklica na daljavo, z uporabo Microsoft Teamsov. 

 
 
 
 
PRISOTNI: 

1. Mag. Barbara Gunčar – predsednica 
2. Robert Nograšek – podpredsednik 
3. Slavko Knavs - član 
4. Magda Keber – članica 
5. Ana Berglez, Oddelek za pravne in kadrovske zadeve – tajnica komisije 

 
 
 
Dnevni red: 
 

1. Potrditev zapisnika 19. seje Komisije za pobude in pritožbe z dne 20.1.2021 
2. Pregled odprtih zadev 
3. Pobuda za občino S Kranj 
4. Razno 

 

1.  
Podpredsednik Nograšek predlaga, da se točka 3. dnevnega reda ne obravnava in se umakne z dnevnega reda, 
saj ne sodi v delovno področje Komisije in predlaga, da jo predsednica poda kot pobudo mestne svetnice na seji 
Mestnega sveta MOK. 
 
Predlagani dnevni red se tako glasi: 
 

1. Potrditev zapisnika 19. seje Komisije za pobude in pritožbe z dne 20.1.2021 
2. Pregled odprtih zadev 
3. Razno 

 
Predlagani dnevni red je bil soglasno (4 ZA) sprejet. 

http://www.kranj.si/
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2. 
Potrditev zapisnika 19. seje Komisije za pobude in pritožbe z dne 20.1.2021 
Po razpravi je komisija soglasno (4 ZA) sprejela naslednji 
 
SKLEP: 
Potrdi se zapisnik 19. seje Komisije za pobude in pritožbe občanov z dne 20.1.2021 
 
 
3. 
Pregled odprtih zadev 
Komisija se seznani z odgovori na vprašanja in pobude s seje komisije z dne 20.1.2021, in sicer odgovorom 
Komunale Kranj d.o.o., Oddelka za mestni svet in krajevne skupnosti ter Urada za okolje in prostor. 
 
Na odgovore komisija ni imela pripomb. 
 
 
4. 
Razno 
Predsednica želi informirati člane komisije glede nove občine Severni Kranj. Pojasni, da je so že izdelali anketo 
med občani in elaborat, ter da bo v kratkem vložena tudi pobuda za referendum za nastanek nove občine. Ima 
že izdelan proračun, ki bo del elaborata, in ki zadovoljuje vse kar občina potrebuje, tj šole, zdravstveni dom, 
lekarna, pošta; o tem kako so bila sredstva, namenjena delom občine razporejena, pa bo stvar kasnejših 
preverjanj. Pojasni, da se težave pojavljajo od leta 1997, ter da nastajanje nove občine ni kritika dela novega 
vodstva občine. 
 
Podpredsednik pojasni, da proračun MOK sestavljajo glavarina + NUSZ + davki + izterjane globe, ter da znaša 
proračun za 58.000 prebivalcev cca 46 mio EUR. 
 
Predsednica pove, da ima finančnega strokovnjaka, ima narejen osnutek proračuna, ki bo cca. 10 mio EUR; 
nasledstvena pogajanja in delitvena bilanca pa bo predmet nadaljnjih pogovorov, ocenjuje pa, da bo MOK plačala 
novi občini več, kot bo dobila od nove občine, nova občina pa dolga MOK ne bo prevzela. 
 
Podpredsednik pojasni, da sedanje ravnanje predsednice ni korektno, saj  dela proti svoji občini.  
 
Predsednica pojasni, da, če bo potrebno, bo sejnine vrnila. 
 
 
 
 
Seja je bila zaključena ob 17.27 uri. 
 
 
 
Zapisala: 
Ana Berglez                                                                        Mag. Barbara Gunčar 

Predsednica 


